
Referat fra styremøte 24.01.24 

 

Tilstede : Rita, Bjørn, Elin, Beate og Susanne 

Forfall : Kristin 

 

Saksliste : 

 Årsmøte 

 Budsjett 2024 

 Medlemskort 2024 

 Honnorar for 2023 

 NSA  

 Eventuelt 

 

Årsmøte  

Beretning under skriving. Denne sendes ut til styret for gjennomgang før årsmøtet. 

Regnskap er under kontroll, Kristin og Bjørn avtaler møte med Laila og Toril. 

Valg, diskutert hvem som ønsker å være med videre og om noen gir seg. Pga at valgkomiteen trakk seg, 
setter styret opp forslag til nytt styre til årsmøtet. 

Gikk kjapt gjennom budsjett for 2024. 

Etter årsmøtet planlegger vi fest på No.24, Elin tar kontakt med Harry og avklarer om dette lar seg gjøre. 
Vi tenker pizza, quiz og konvolutt lotteri.  

 

Medlemskort for 2024. 

Vi tenker å bestille 200 stk. Motiv tas opp til diskutering på messenger gruppen vår. 

 

Honnorar for 2023 betales ut før utgangen av januar.  



 

NSA 

Vi velger å ikke delta i år da flesteparten ikke har anledning å reise første helgen i februar. 

 

Annet   

No.24 blir ikke å vise kampene våre i 2024, Elin skal ta dialogen med Harry om Jernbanen kan være 
aktuelt for oss.  

 


